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Skrivelse om behandling av ansökningar om bistånd med försörjningsstöd till följd av höga elpriser. 
 
Energipriserna i Sverige och Stockholm har under det gångna året nått historiskt höga höjder. Utöver 
detta har inflationstakten inte sett liknande nivåer sedan 90-talet. Kärninflationen fortsätter 
dessutom att öka, trots penningpolitiska åtstramningar. Hastiga kostnadsökningar av detta slag 
medför en svår situation för många hushåll i Stockholm, särskilt de som har minst ekonomiska 
marginaler. Innan el-stödet betalas ut, har många hushåll erhållit mycket höga elräkningar och en 
buffert saknas i många fall. 
 
Med anledning av ovanstående undrar vi:  
 
Har staden i något/några fall betalat ut medel för att täcka kostnaderna för ansökan om bidrag till 
hushållens elkostnader?  
 
Hur många hushåll och vilken summa handlar det om? 
 
Vilken strategi och hantering har man i staden vid en ansökan om stöd till följd av höga elräkningar? 
 
Har samtliga stadsdelsnämnder i Stockholm samma strategi? 
 
Har staden begärt återkrav för dessa kostnader i form av fullmakt (förskott på förmån) för att få 
tillbaka utlägget när el-stödet utbetalas? 
 
 
 


